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Zagreb, 7.srpnja 2014. 

Br.: 392/2014 

 

- ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

- ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

- PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 

 

 

I Z V J E Š Ć E 

SA IV. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  

ODRŽANE U SUBOTU 5.SRPNJA 2014.GOD. S POČETKOM U 13 SATI 

U RAŽANCU, ZGRADA OPĆINE RAŽANAC 

 

Nazočni članovi Izvršnog odbora: Dinko Beaković, Joso Bašić, Tomislav Ćurko  

                                                      Miljenko Butković, Krešo Troskot, Štefi Ljubimir 

Odsutni: Petar Buljat – ispričao izostanak 

              Valter Krizmanić – nije ispričao izostanak  

Ostali nazočni: Rajko Žižić – član Skupštine HBS-a 

                         Željko Sabalić – član Skupštine HBS-a i tajnik Zadarskog boćarskog saveza 

                         Lukrecija Zanki – Glavna tajnica 

 

Sjednicu je otvorio i vodio Dinko Beaković, Predsjednik Saveza koji je na početku pozdravio 

članove Izvršnog odbora, R.Žižića i Ž.Sabalića, utvrdio potreban kvorum, Glavnu tajnicu 

zadužio za zapisničara i predložio sljedeći: 

 

D N E V N I    R E D: 

0. Prihvaćanje izvješća sa III. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Nadolazeće aktivnosti HBS-a  
2. Dopis BS Splitsko-dalmatinske županije 
3. Dug M.Milanović-Litre prema FIB-i 
4. Zahtjev BK Gorčina za odštetu 
5. Razno: a) Voditelji natjecanja 

             b) Prijava o namještanju utakmica 

c) Boćarski tereni 

d) Nagrada HOO-a Dražen Petrović 

             e) Velikani 2014 

 

Predsjednik je na početku izvijestio o nadopunama dnevnog reda pod točko 5.Razno: 

b) dopis i BK Neptun 

f) Žalba HBS-a na Rješenje u slučaju tužbe S.Gulje 

g) Nalaz revizije HOO-a 

h) dopis Istarskog boćarskog saveza              



 

IV. sjednica Izvršnog odbora od 5.7.2014. Stranica 2 
 

 

Ovakav nadopunjeni dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0 – Prihvaćanje izvješća sa II.sjednice Izvršnog odbora iz 2013.godine 

Nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali K.Troskot, koji je izjavio da neće prihvatiti 

Izvješće zbog izjave V.Krizmanića da se pravilnici ne moraju poštivati (u slučaju žalbe BK 

Vodnjan) i T.Ćurko, koji je izjavio da je suzdržan zbog toga što nije prisustvovao toj sjednici,  

Izvješće je prihvaćeno većinom glasova uz jedan (1) glas protiv i jedan (1) suzdržan. 

AD 1 – Nadolazeće aktivnosti HBS-a 
 
U raspravi u kojoj je uvodničar bio D.Beaković sudjelovali su svi prisutni članovi i nakon 

duljih konzultacija zaključeno je da je na sjednici Skupštine nužno raspraviti i donijeti odluke 

o sljedećem: 

- Formiranju HB liga i potvrda  Kalendara natjecanja za sezonu 2014./2015. 

- Usklađivanju propozicija natjecanja sa stvarnim stanjem u praksi 

- Odrediti discipline za HB lige za 2014./2015. 

- Raspraviti sustav liga natjecanja za sezonu 2015./2016. 

 

 

AD 2 – Dopis BS Splitsko-dalmatinske županije 
 
BS Splitsko-dalmatinske županije uputio je prijedlog disciplina i sustava natjecanja u HB 
ligama. U raspravi u kojoj su sudjelovali svi članovi potvrđeno je da je na županijskim 
razinama raspravljano o različitim prijedlozima za liga natjecanje i za discipline prvenstvenog 
susreta. Odluka o sustavu liga natjecanja bit će donešena na sjednici Skupštine. 
 
Na kraju opširne rasprave (kao nepotrebno izostavljeno) donesena je jednoglasna odluka: 
 

- prijedlog Izvršnog odbora za sjednicu Skupštine za discipline ligaške utakmice 
od natjecateljske sezone 2014./2015. glasi: 

 
1.faza – krug, pojedinac, par, trojka 
2.faza – sve tehničke discipline 
3.faza – krug, pojedinac, par, trojka 
 
Prijedlog BS Splitsko-dalmatinske županije o dopunama propozicija HBS-a  kojima bi se klub 
domaćin, koji je u slučaju lošeg vremena dužan osigurati rezervnu dvoranu, a to ne učini, 
pored gubitka utakmice rezultatom 0:22 dodatno sankcionirao oduzimanjem bodova ili boda, 
nakon dulje rasprave jednoglasno je odbijen uz napomenu da Propozicije liga 
natjecanja propisuju dužnosti i obveze svih sudionika susreta, od voditelja klubova, 
sudaca i voditelja liga. 
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AD 3 – Dug M.Milanović-Litre prema FIB-i 
 
D.Beaković podsjetio je članove Izvršnog odbora da se radi o dugu iz 2013.godine za 
troškove smještaja na Svjetskim igrama u Kolumbiji na koje su M.Dodig, T.Kolobarić, 
D.Kolobarić, I.Vlahek i M.Milanović-Litre išli u vlastitom aranžmanu. Za to natjecanje nisu bila 
predviđena sredstva u programu HOO-a i HBS-a. Nakon dulje rasprave (kao nepotrebno 
izostavljeno) donesena je jednoglasna odluka: 
 
Mario Milanović-Litre dužan je u roku trideset (30) dana podmiriti dug prema FIB-i. 
 
 
AD 4 – Zahtjev BK Gorčina za odštetu 
 
 
BK Gorčina uputio je zahtjev HBS-u za naknadu troškova postupka pred Vijećem športske 
arbitraže HOO-a. 
Nakon dulje rasprave donesena je jednoglasna odluka: 
 
Izvršni odbor, prema saznanjima o pravilniku HOO-a o postupcima pred VŠA-e, smatra 
da Hrvatski boćarski savez nije obvezan podmiriti BK Gorčini trošak postupka pred 
VŠA-e.  
 
Postoje informacije iz HOO-a da je u tijeku donošenje izmjena i dopuna spomenutog 
pravilnika upravo u pitanjima povrata utrošenih sredstava za postupke pred VŠA-e. 
 

 

AD 5 – Razno:   

                           

                          a) Voditelji natjecanja 

 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

Voditelji državnih natjecanja za 2014.godinu su: 

- PH Kadeti - 9.-13.7.2014. - Rijeka - SLOBODAN MARELJA 

- PH Juniori – 23.-27.7.2014. – Rijeka - DINO BLEČIĆ 

- PH Žene – 30.-31.8.2014. – Labin – ROMANO GRIŽANČIĆ 

- PH Žene – 6.-7.9.2014. – Komiža – VINKO SVILIČIĆ 

- PH Žene – 13.-14.9.2014. – Labin – ROMANO GRIŽANČIĆ 

 

Vođa puta na seniorski petoboj nacija „A.L.Bruno“ koji će se održati u Rumi, Srbija  

od 14. - 17.kolovoza 2014.je Dragan Nikolić. 
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                              b) Prijava o namještanju utakmica 

 

Ured Saveza zaprimio je potpisanu prijavu o namještanju utakmica u II.županijskoj ligi 

Osječko-baranjske županije između BK Sarvaš i BK Neptun. Nakon toga zaprimljeno je i 

očitovanje BK Neptun. Nakon dulje rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

BK Sarvaš dužan je poslati pisano očitovanje po navedenoj prijavi u ured Saveza koje 

će zajedno sa svim očitovanjima biti proslijeđeno Disciplinskom sucu HBS-a na 

rješavanje. 

 

                          c) Boćarski tereni 

 

Pod ovom točkom raspravljalo se o prijedlogu koji je Izvršnom odboru uputio Denis Peršić, 

predsjednik Zbora sudaca HBS-a: 

 
Kako smo u posljednje vrijeme suočeni sa sve većim prigovorom klubova na terene i rekvizite nužno je poduzeti 

određene aktivnosti na provođenju propozicija natjecanja koje se odnose na zahtjeve za tehničke karakteristike 

boćališta i poštivanje zahtjeva MTP kad se radi o rekvizitima (tepisi, stalci...). Uostalom propozicijama natjecanja 

HBS-a određeno je da  IO HBS-a mora organizirati pregled boćarskih terena za sve klubove HBL-a u pripremi 

svake natjecateljske sezone. Ne mogu se sjetiti gledajući unatrag 5-10 godina kada je to zadnji put provedeno. To 

je i jedan od razloga ove problematike. Tako  imamo i danas situacije da se igra na terenima i s opremom 

(rekvizitima) koji ne zadovoljavaju propozicije natjecanja HBS-a  Problemi su razni, od neispravno ucrtanih linija 

terena, neadekvatni semafori, nasutosti terena, nepostojanje klupa za rezervne igrače, neadekvatnih sanitarnih 

čvorova, neispravnih tepiha, boća, stalaka.....  

Iz toga razloga predlažemo sljedeće: 

1. Suci bi u jesenskom dijelu natjecateljske sezone HBL-a putem obrasca koji se nalazi u prilogu prikupili 
podatke o stanju terena i opreme. Sat vremena prije početka susreta kada suci dolaze na suđenje obavili 
bi pregled terena (što im je i inače zadaća) i evidentirali bi stvarno stanje na upitniku  

2. Upitnike bi suci dostavljali voditeljima HBL-a koji bi takve podatke objedinili i dostavili Športskoj komisiji 
HBS-a 

3. Edukacija sudaca i voditelja HBL-a po tom pitanju obavila bi se na redovnoj instruktaži  
4. Nakon završetka jesenskog dijela natjecanja u HBL-a Športska  komisija HBS-a, ili neka druga komisija 

koja bi se za tu namjenu formirala, prezentirala bi prikupljene podatke na sljedećem sastanku IO-a HBS-
a. Na osnovu toga odredile bi se i eventualne daljnje akcije. 

5. Od prikupljenih podataka formirala bi se kartoteka boćarskih terena klubova koji nastupaju u HB Ligama. 

Za razliku da preglede terena vrši  komisija HBS-a (kako traže propozicije HBS-a) ovakav način pregleda terena 
ne predstavljala financijsko opterećenje za savez, a učinak bi bio sigurno veći. 

Nakon kraće rasprave (kao nepotrebno izostavljeno) donesena je jednoglasna odluka: 

 

Prihvaća se prijedlog predsjednika Zbora sudaca o uvođenju upitnika Pregled 

boćališta i opreme u jesenskom dijelu natjecateljske sezone 2014./2015. koje bi 

popunjavali suci prije početka susreta. Prikupljeni podaci poslužit će za izradu baze 

boćarskih terena u Hrvatskoj. 
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                              d) Nagrada HOO-a Dražen Petrović 

 

Nakon kraćih konzultacija donesena je jednoglasna odluka: 

 

Komisija za izbor najboljeg igrača i igračice (Č.Vukelić, K.Klarić i G.Grančić) i izbornik 

reprezentacije do 23 godine, M.Celija temeljem Pravilnika HOO-a za dodjelu nagrade 

predložit će najboljeg perspektivnog sportaša i sportašicu kao kandidate Hrvatskog 

boćarskog saveza za Nagradu „Dražen Petrović“ za 2014.godinu. Prijedlog su dužni 

uputiti u ured Saveza najkasnije do 10.kolovoza 2014.godine. 

 

                             e) Velikani 2014. 

 

Glavna tajnica upoznala je članove s dopisom iz Ustanove Upravljanje sportskim objektima 

koja je zadužena i za postavljanje panoa s uspješnim sportašima na prostoru RSC Jarun. 

Savezu je upućen poziv da predloži sportaša/icu ili ekipu prema određenim kriterijima. 

Na tom prostoru za sada od boćara je postavljen pano s uspjesima D.Beakovića. 

Nakon kraćih konzultacija donesena je jednoglasna odluka: 

 

Izvršni odbor, temeljem dobivenih kriterija, predlaže da se na RŠC Jarun postavi pano 

s uspjesima Nives Mladenić. 

 

                          f) Žalba HBS-a na Rješenje u slučaju tužbe S.Gulje 

 

Izvršni odbor primio je na znanje da je u slučaju tužbe S.Gulje protiv HBS-a, u zakonom 

predviđenom roku uložena žalba na prvostupanjsko Rješenje koje je bilo nepovoljno za 

Savez. 

 

                          g) Nalaz revizije HOO-a 

 

Izvršni odbor primio je na znanje Konačno revizorsko izvješće HOO-a o namjenskom 

korištenju sredstava u Hrvatskom boćarskom savezu. 

 

 

                          h) Dopis Istarskog boćarskog saveza 

 

Nakon kraćih konzultacija donesena je jednoglasna odluka: 

Dopis Istarskog boćarskog saveza u svezi izmjena i dopuna Pravilnika o registraciji 

HBs-a dostavlja se županijskim savezima na očitovanje: 

 
 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRAVILNIKA O REGISTRACIJI HBS-a  
- uvođenje zimskog prijelaznog roka za boćare –  
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1. U članku 17, pod a) Pravilnika dodaje se nova alineja koja glasi:  
– ako je igrač imao najmanje godinu dana pauze od prethodne registracije.  
 
2. Novi članak 18. Pravilnika glasi:  
Prijelazi rokovi igrača su dva puta godišnje, ljetni i zimski, a određuje ih neposredno Izvršni odbor Hrvatskog 
boćarskog saveza.  
 
Ljetni prijelazni rok je u mjesecu srpnju, između dvije ligaške sezone.  
 
Zimski prijelazni rok je u siječnju, između dva dijela tekuće sezone.  
 
Igrač koji želi promijeniti klub u zimskom prijelaznom roku za to mora imati suglasnost kluba za koji je registriran.  
Igraču koji mijenja klub u zimskom prijelaznom roku dosadašnji klub za koji je registriran izdaje ispisnicu koja os im 
svih odredbi iz članka 13. ovog Pravilnika obvezno mora sadržavati i naziv kluba u koji igrač prelazi.  
 
Igrač koji u zimskom prijelaznom roku napusti klub ne može se u isti klub vratiti u prvom narednom ljetnom 
prijelaznom roku 
 
Obrazloženje članka 17.  
 
Pravilnikom o registraciji nisu obuhvaćeni igrači koji su od zadnje registracije imali pauzu od najmanje godinu 
dana i uvođenjem nove alineje precizira se njihov status. Takvi se igrači u praksi smatraju slobodnim igračima i 
svrstavaju se pod kategoriju igrača čija se registracija može izvršiti u bilo koje doba, tijekom cijele godine.  
Obrazloženje članka 18.  
 
Postoji velik interes igrača, pogotovo iz klubova koji se natječu u nižim rangovima, županijskim ligama i niže, za 
promjenom kluba tijekom zimske pauze. Naime, ljetna pauza, između dvije sezone traje svega dva mjeseca, dok 
zimska pauza, između dva dijela tekuće sezone za sve klubove izuzev klubova Prve HBL traje čak šest mjeseci. 
Tijekom tih šest mjeseci određeni broj igrača, koji se gotovo svi amaterski bave boćanjem, zbog promjena svoji 
životnih okolnosti, privatnih, poslovnih ili sportskih, ima potrebu promijeniti klub.  
 
Pored toga zimski prijelazni rok imaju gotovo svi nacionalni sportski savezi u Hrvatskoj koji u svom sustavu imaju 
ligaška natjecanja, od saveza koji su veličinom i ustrojem slični HBS-u (kuglački), do onih najvećih kao što su 
nogometni, košarkaški, odbojkaški ili rukometni u kojima se daleko veći broj igrača profesionalno bavi sportom u 
odnosu na boćare.  
 
Stoga, kada u zimskom prijelazno roku klubove mogu mijenjati profesionalci koji baveći se sportom zarađuju 
znatna financijska sredstva, ne postoji ni jedan opravdani razlog da se isto ne omogući boćarima 99 posto kojih 
su u Hrvatskoj potpuni amateri i za bavljenje tim sportom ne dobivaju nikakvu naknadu.  
 
Zimski prijelazni rok bi u odnosu na ljetni prijelazni rok trebao imati tri specifičnosti:  
 

1. Igrač bi u zimskom prijelaznom roku mogao prijeći u novi klub samo uz suglasnost kluba za koji 
je registriran. Iz razloga da klubovi na polovici sezone mogu kontrolirati svoju situaciju, odnosno 
da ih ne bi zadesili iznenadni i nenajavljeni zahtjevi za odlaskom igrača.  
 

2. Igrač bi u zimskom prijelaznom roku u novi klub mogao prijeći samo s ispisnicom kluba za koji 
je do sada bio registriran, a na ispisnici bi obvezno trebao biti naveden naziv kluba u koji 
prelazi. Iz razloga da klub koji u zimskom prijelaznog roku dozvoljava igraču odlazak zna i može 
kontrolirati u koji klub taj igrač odlazi. 

 

 
3. Igrač koji u zimskom prijelaznom roku napusti klub ne može se u isti klub vratiti u prvom 

narednom ljetnom prijelaznom roku. Iz razloga da se ne dogode manipulacije klubova s 
igračima, odnosno da neambiciozni klubovi ne bi na polovici sezone dozvoljavali prijelaz svojih 
igrača u druge sredine, a onda iz ponovno u ljetnom prijelaznom roku vraćali natrag.  
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Sjednica je započela u 13, a završila u 16 sati. 

 

 

Izvješće sastavila:                                                                                 Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                               Dinko Beaković                                               

Lukrecija Zanki   

 

 

                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tonski zapis sa sjednice Izvršnog odbora nalazi se u uredu Saveza. 

 


